



## **Wendi Zi**

*Shanghai*

---

+86 21 6080 0279  
wendi.zi@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Outbound investment
- General corporate
- Capital markets
- Technology, media and telecoms
- Media and entertainment
- Life sciences and healthcare
- Fintech

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Zi has been working in the legal services industry since 2013. Besides Han Kun Law Offices, she has served as a legal counsel at a private equity investment fund and interned in the Beijing office of a U.S. law firm. Ms. Zi specializes in Chinese domestic and cross-border venture capital and private equity investments, mergers and acquisitions, spin-offs, reorganizations, foreign investment, general corporate and other matters. She has represented a variety of venture capital funds, private equity funds, strategic investors, start-ups, large domestic and overseas enterprises, and has extensive practical experience across a variety of industries.

### **EDUCATION**

Ms. Zi received an LL.B. degree in 2011 and an LL.M. degree in 2015 from Beijing Jiaotong University, and received an LL.M. degree in 2013 from Tulane University.

### **QUALIFICATIONS**

PRC Bar Qualification

Member of the New York State Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 资雯迪

上海

---

+86 21 6080 0279  
wendi.zi@hankunlaw.com

### 业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 境外投资
- 一般公司事务
- 资本市场
- 科技、媒体和电信（TMT）
- 传媒娱乐
- 生命科学与健康
- 金融科技

### 工作经历

资雯迪女士从 2013 年开始进入法律服务行业，除汉坤律师事务所之外，曾在一家私募股权投资基金担任法务，并在一家美国律师事务所的北京办公室实习。资女士专长于处理中国境内及跨境的创业投资与私募股权投资、兼并与收购、拆分、重组、外商投资、一般公司事务等业务，代表过众多创业投资基金、私募股权投资基金、战略投资者、创业公司、境内外大型企业，在各行业领域有丰富执业经验。

### 教育背景

资雯迪女士于 2011 年获北京交通大学法学学士学位，后于 2015 年获北京交通大学法学硕士学位，并且于 2013 年获美国杜兰大学法学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国法律职业资格  
美国纽约州律师执业资格

### 工作语言

中文、英文